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Betreft: Schriftelijke vragen MAASTRICHT van NU - Inzet politie bij verwarde personen. 

 

Geacht college, 

 

N.a.v. het bericht van de Limburgse politiechef hebben wij enkele vragen. 

Maastricht van Nu maakt zich ernstige zorgen over de toename van verwarde personen in de 

openbare ruimte. Met name het feit dat dit ten koste van andere taken gaat. De toename van 

verwarde personen zorgt voor een onveilig gevoel bij de burgers van onze stad en dit gevoel wordt 

versterkt doordat de politie vanwege deze werkzaamheden vaak niet ingezet kan worden voor andere 

belangrijke taken. Uiteraard maken wij ons ook ernstige zorgen over deze verwarde burgers die vaak 

geen kant op kunnen door het falend opvangbeleid. Wij zijn dan ook van mening dat u als 

stadsbestuur alle zeilen moeten bijzetten om dit probleem aan te pakken. 

1. Vindt u het net als wij en vele inwoners van onze stad verontrustend dat het aantal verwarde 

personen toeneemt? Zo ja, zijn er concrete actieplannen in samenwerking met de GGZ om deze 

mensen de juiste hulp aan te bieden en te zorgen voor een effectieve opvang? 

2. Welke organisaties zijn betrokken bij deze problematiek? 

3. Is bij u bekend om hoeveel personen het momenteel gaat en is er een duidelijke toename te zien 

van verwarde mensen? Zo ja, zijn hier cijfers over bekend en kunt u deze met ons delen? 

4. Heeft u een duidelijk beeld over hoe vaak de politie word ingezet voor meldingen bij  

verwarde burgers? Zo ja, zijn hier cijfers over bekend en kunt u deze met ons delen? 

5. Bent u het met ons eens dat de politie hierdoor haar basistaken niet goed of onvoldoende kan 

uitvoeren? 

6. Kunt u ons informeren over de Psycholance en of deze nog actief is? Zo nee, wat is hier de reden 

van?  

7. Is er momenteel overleg tussen het college en de politie om deze onnodige taken bij de politie 

weg te nemen?       



 
8. Tot slot vragen wij u of u bereid bent dit probleem op de provinciale en landelijke agenda’s te 

plaatsen met het verzoek dit zo snel mogelijk en effectief aan te pakken? 

 

Met vriendelijke groet, 

Jo Smeets, raadslid en fractievoorzitter MAASTRICHT van NU 

Wiel Hameleers, burgerlid MAASTRICHT van NU 

 


